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تاریخ سازی هندبال زنان ایران 
در آسیا

 ایسنا: تیم ملی هندبال زنان ایران در 
آخرین دیدار گروهی خود از رقابت های 
قهرمانی آسیا به مصاف تیم ملی سوریه رفت 
و توانست در این بازی با نتیجه ۳۸ بر ۱۹ به 
برتری برسد. دختران هندبال ایران با این برد 
تاریخ سازی کردند و برای اولین بار سهمیه 
جهانی را کسب کردند. تیم ملی هندبال زنان 
ایران در مرحله گروهی این مسابقات با یک 
شکست مقابل ژاپن و چهار پیروزی مقابل 
اردن، فلسطین، کویت و سوریه و کسب 
۸ امتیاز در رده دوم گروه B قرار گرفت و 
علاوه بر حضور در مرحله نیمه نهایی جواز 
حضور در مسابقات جهانی اسپانیا را نیز کسب 
کرد. ملی پوشان هندبال ایران باید در مرحله 
نیمه نهایی این مسابقات روز یکم مهر به 
مصاف کره جنوبی بروند. تیم ملی هندبال 
ایران در دو بازی اخیر مقابل اردن و سوریه 
بدون حضور کادر فنی شامل عزت ا... رزمگر 
مدیرفنی، نشمین شافعیان مشاور فنی و 
خدیجه قانع مربی مسابقات را پیش بردند و 
تنها ناهید مقبول به عنوان سرپرست و فاطمه 
جعفری به عنوان فیزیوتراپ روی نیمکت 
ایران حضور و هدایت تیم را به عهده داشتند.  
صــونا بیداد اولین بازیکنی است که تست 
کرونایش مثبت شد و حق حضور در سالن 
مسابقات را ندارد. هجدهمین دوره مسابقات 
هندبال قهرمانی زنان آسیا از ۲۴ شهریور تا 
۳ مهر به میزبانی اردن در حال برگزاری است. 
در این مسابقات ۱۱ تیم حاضر شدند و قرار 

است ۵ سهمیه جهانی توزیع شود. 

خارجازمستطیلسبز

 مواجهه »فتح ا...زاده« 
با »مددی« در ساختمان آبی ها

مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال گفت: 
برای شکایت یکی از بازیکنان اسبق استقلال 
به ساختمان باشگاه رفتم و احمد مددی را 
دیدم و دقایقی با او پیرامون اتفاقات اخیر 
صحبت کردم؛ او گفت که  می خواهد از 
باشگاه برود. »علی فتح ا... زاد« اظهارداشت: 
به خاطر اینکه با یکی از بازیکنان اسبق باشگاه 
استقلال دادگاهی داشتم به ساختمان باشگاه 
رفتم. وی افزود: یکی از بازیکنانی پیشین 
استقلال چکی را که داده بودم برگشت زد و 
برای نوشتن لایحه و ارسال آن به دادگاه، به 
باشگاه استقلال آمدم و این نامه را در حضور 
وکیل باشگاه نوشتم تا ببینیم بعدا چه اتفاقی 
رخ خواهد داد. مدیرعامل اسبق استقلال 
خاطرنشان کرد: هرچندوقت یکبار از این 
اتفاقات برای من رخ می دهد و نباید از این 
موضوع تعجب کرد. فتح ا... زاده تصریح کرد: 
احمد مددی را دیدم و دقایقی با او پیرامون 
اتفاقات اخیر به صحبت پرداختیم؛ او در 
حال جمع کردن مدارک باشگاه بود و گفت 
که می خواهد برود. وی ادامه داد: باشگاه 
استقلال مثل همیشه شلوغ بود و زیاد وقت 
نکردم با مددی حرف بزنم اما او از آمدن مدیر 
جدید استقبال کرد. گفتنی است به دنبال 
تجمع هفته گذشته هواداران تیم فوتبــال 
استقلال مقابل وزارت ورزش وجوانــان و 
درخواست برکناری مدیــرعامــل ایــن 
باشگاه، احمد مددی شنبــه هفته جاری 
پس از برگزاری جلسه با مقامــات وزارت 
ورزش وجوانان، از سمت مدیرعاملی باشگاه 
استقلال استعفا کرد و حالا هیات مدیره 
باشگاه استقلال دیروز )سه شنبه( با استعفای 
وی موافقــت کرد. این خبر از سوی یکی از 

مسئولان باشگاه استقلال به تایید رسید.

خـــبر

دیـــدگــاه

 از دیدارهای لیگ قهرمانان آسیا  مدتی گذشته و اگر 
بخواهیم بررسی کنیم با دید بهتری می توانیم دلایل این 
موضوع را بسنجیم ولی هرچه هست پرسپولیس راهی مرحله 
بعد شد و دو تیم دیگر به هر جهت حذف شدند. اینکه در این 
مرحله تنها یک نماینده داریم هم در نوع خودش جای بحث و 
بررسی دارد و می توانستیم با تیم های بیشتری در یک چهارم 
نهایی حاضر باشیم.  در مورد دیدار پرسپولیس مقابل الهلال 
باید بگویم،  هنوز فرصت زیادی تا این بازی مانده است و از 
طرفی نه پرسپولیس و نه الهلال را نمی توانیم با چیزهایی که 
در مرحله قبلی از آنها دیدیم در بازی پیش رو بسنجیم. الهلال 
مقابل استقلال نوعی بازی را به نمایش گذاشت که با توجه به 
سبک بازی استقلال آنها هوشیارانه عمل کردند و به دنبال 
استفاده از تک موقعیت ها برای رسیدن به دروازه بودند که موفق 
هم شدند. این نوع بازی با توجه به سبک بازی استقلال کار آنها 
را تا حدی برای به گل رسیدن آسان می کرد، ولی این مدل 
بازی مقابل پرسپولیس بعید می دانم جواب دهد. پرسپولیس 
با سیستم دفاعی خاص خودش بازی می کند که از استقلال 
متفاوت است و فضای زیادی در اختیار حریف قرار نمی دهد و 
اگر الهلال بخواهد با همان شمایل بازی با استقلال به مصاف 
پرسپولیس برود به نظرم تیم پرسپولیس شانس خیلی زیادی 
برای برتری در این بازی دارد. از سوی دیگر پرسپولیس 
به واسطه نتایج چند سال اخیرش در آسیا شرایط روحی و 
انگیزشی بالایی دارد و این هم یک پوئن مثبت برای آنهاست و 
دیگر اینکه تغییرات پرسپولیس زیاد نبوده و همین به انسجام 
تیمی کمک می کند. شاید تنها پوئن مثبت الهلال در این بازی 
استفاده از امتیاز میزبانی باشد و اینکه از حضور تماشاگرانش 
هم بهره می برد و باید دید این امتیاز چقدر به کمک آنها می آید. 
استقلال در چند سال اخیر درگیر یک رقیب درونی است و این 
بیش از رقیب بیرونی به این تیم ضربه می زند. اختلافات داخلی 
در این تیم آسیب زننده بوده و آنها برای موفقیت باید از این فضا 
فاصله بگیرند. مدیراستقلال باید این را بپذیرد که همه کاره تیم، 
سرمربی است و نقش اساسی را در امور ایفا می کند و دخالت 
در کار سرمربی در این سال ها زیاد دیده شده که اتفاق جالبی 
نیست. ما از بیرون مشکلات استقلال را می بینیم در حالیکه از 
اتفاقات درونی تیم خبر نداریم. من از تمرینات استقلال و شکل 
مدیریت و هدایت فرهاد مجیدی خبر ندارم و حتی یک جلسه 
تمرین او را هم از نزدیک ندیدم و نمی توانم در این خصوص نظر 
بدهم. ولی همان طور که گفتم هرکسی را که به عنوان سرمربی 

پذیرفتید باید مورد حمایت قرار دهید. 

پرسپولیس منسجم تر از  الهلال تیم ملی والیبال کشورمان با نسلی جدید و 
کادرفنی تمام ایرانی موفق شد در رقابت های 
قهرمانی آسیا بالاتر از سایر تیم های قاره کهن 
قرار بگیــرد  و به قهرمانـــی برسد. مصطفی 
کارخانه سرپرست تیم ملی والیبال ایران در این 

خصوص صحبت کرد. 
 در خانه ژاپن به قهرمانی رسیدید! 

 پیروزی مقابل ژاپن در خاک این کشور از 
قهرمانی هم باارزش تر بود. خوشحالی بعدی من 
به خاطر قهرمانی با مربی ایرانی است. ما سال ها 
درباره این موضوع حرف می زدیم، اما بستر آن 

با حضور بهروز عطایی مهیا شد.
 قهرمانی والیبال ایران با کادرفنی 

وطنی بازتاب خوبی داشت! 
عطایی تمام ویژگی های یک مربی ایده آل 
را دارد. به چشم یک سرمایه باید به عطایی و 
دستیاران او نگاه کنیم. نباید در باد این موفقیت 
بخوابیم. این قهرمانی به حدی بزرگ بود که 
مقام معظم رهبری ما را مورد لطف خود قرار 

دادند. ما فدراسیون کاربلدی داریم.
 عملکرد صابر کاظمی در این رقابت ها 

را چگونه ارزیابی می کنید؟
 تمام بچه ها ستاره بودند، زیرا والیبال یک 
ورزش تیمی است. کاظمی ارزشمندترین 
بازیکن مسابقات شد. او در ۲ دیدار آخر با وجود 

مصدومیت بازی کرد.

گفــتوگــو
مصطفی  کارخانه: 
»عطایی« تمام 

ویژگی های یک مربی 
را دارد

 تسنیم: باشگاه تراکتور علاوه بر پرداخت مطالبات 
استوکس، باید پول کوین کنستانت و پاتریک را هم پرداخت 
کند تا پنجره نقل و انتقالاتی اش بازشود. در حالی که به گفته 
محمدرضا زنوزی؛ مالک و مدیران باشگاه تراکتور، این باشگاه 
به دنبال پرداخت مطالبات ۴7۵ هزار یورویی استوکس و 
بازشدن پنجره نقل وانتقالاتی خود است، حالا خبر می رسد 
پرونده کنستانت و پاتریک دی وایلد که پیش از این سوی فیفا 
صادر و در دادگاه CAS نیز تایید شده بود، منجر به بسته شدن 
پنجره نقل و انتقالاتی شده تا تراکتوری ها در صورت پرداخت 
مطالبات استوکس نیز نتوانند از خریدهای خود استفاده 
 CAS کنند. باشگاه تراکتور که از سوی فیفا و با تایید دادگاه
در پرونده شکایت کنستانت به پرداخت ۸۲0 هزار یورو  به 
این بازیکن محکوم شده بود، پس از گذشت چند ماه از رای 
دادگاه CAS هنوز مطالبات این بازیکن را پرداخت نکرده 
تا این پرونده نیز منجر به بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی 
این باشگاه شود. طبق حکم فیفا باشگاه تراکتور با احتساب ۵ 
درصد سود سالیانه باید ۹0۴ هزار یورو به این بازیکن پرداخت 
کند. علاوه بر این بازیکن، پاتریک دی وایلد دستیار جرج لیکنز 
در تیم تراکتور نیز با شکایت از این باشگاه، تراکتوری ها را به 
پرداخت چیزی حدود ۱۲0 هزار یورو محکوم کرده که برای 
بازشدن پنجره نقل و انتقالاتی، سرخ پوشان تبریزی باید این 
پول را پرداخت کنند. در این شرایط از باشگاه تراکتور خبر 
می رسد وکیل استوکس برای دریافت مطالبات این بازیکن 
در ترکیه حضور دارد و محمدرضا زنوزی قصد دارد پس از 
پرداخت مطالبات این بازیکن، مطالبات کنستانت و پاتریک 

را نیز پرداخت کند. 

 فوق ستاره آرژانتینی پاری سن ژرمن به دلیل مصدومیت 
بازی پیش روی این تیم را از دست داد. باشگاه پاری سن ژرمن 
بعدازظهر دیروز )سه شنبه( اعلام کرد با توجه به ضربه ای که 
به زانوی چپ لیونل مسی در بازی اخیر این تیم خورده، این 
بازیکن دچار کوفتگی استخوان شده است و آزمایش های 
جدید ۴۸ ساعت دیگر روی او صورت خواهد گرفت. به این 
ترتیب این فوق ستاره آرژانتینی بازی چهارشنبه شب با متز 
در هفته هفتم لوشامپیونه فرانسه 
را از دست خواهد داد. برنده 6 توپ 
طلا این تابستان پس از ۲۱ سال 
حضور در باشگاه بارسلونا و کسب 
افتخارات تیمی و انفرادی متعدد 
به دلیل ناتوانی این باشگاه در 
تمدید قراردادش به خاطر 
قوانین وضع شده توسط 
لالیگا )سقف دستمزدها( 
از جمع کاتالان ها جدا شد 
و با قراردادی دو ساله با 
قابلیت تمدید برای سال 
سوم به پاری سن ژرمن 
پیوست. مسی ۳۴ ساله 
این فصل در سه بازی 
برای تیم تحت هدایت 
پوچتینو  مائوریسیو 
به میدان رفته و هنوز پایش به 

گلزنی بازنشده است.

فوتبالداخلی

بینالملل

مجیدجلالی
کارشناس  فوتبال

بازیکن پیشین پرسپولیس گفت که عضویتش در هیات مدیره 
باشگاه شایعه است و البته دادکان و کاشانی را بهترین گزینه برای 
مدیرعاملی می داند. علی کریمی در واکنش به شایعه حضورش در 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس اظهارداشت: تاکنون هیچکسی 
در این زمینه با بنده صحبتی نداشته و این موضوع فقط در حد 
شایعه است. وی در واکنش به این سوال که اگر به شما پیشنهاد 
حضور در هیات مدیره پرسپولیس به صورت رسمی ارائه شود آیا 
آن پیشنهاد را می پذیرید؟، افزود: بر کسی پوشیده نیست که 

پرسپولیس جایگاه ویژه ای در قلب من دارد و کنار این تیم بودن 
برای هر پرسپولیسی افتخار بزرگی است، اما صادقانه می گویم 
که در شرایط کنونی بنده علاقه ای به حضور در هیات مدیره 
باشگاه را ندارم و فقط برای باشگاه بزرگ پرسپولیس آرزوی 
موفقیت و سربلندی دارم. کریمی در پاسخ به این سوال که از بین 
نامزدهایی که به عنوان گزینه های مدیرعاملی پرسپولیس معرفی 
می شوند،کدام گزینه را شایسته این پست می دانید، تاکیدکرد: در 
روزهای اخیر گزینه های متعددی مطرح شده اند اما بنده معتقدم 

که در شرایط کنونی مدیرانی که تجربه مدیریت در فوتبال 
داشته اند راحت تر و بهتر می توانند در باشگاه بزرگ پرسپولیس 
کار کنند. کریمی خاطرنشان کرد: پرسپولیس جایی نیست که 
مدیران بی تجربه در فوتبال وارد آن شوند و در واقع اینجا نباید 
محل آزمون و خطای افراد شود. خوشبختانه پرسپولیس در 
سال های اخیر سیر صعودی خوبی داشته و برای تداوم موفقیت ها 
باید مدیرعاملی انتخاب شود که شناختش از فوتبال کافی باشد. 
از بین گزینه های مطرح شده من معتقدم که آقای محمددادکان 
و حبیب کاشانی برای مدیرعاملی پرسپولیس گزینه های بهتری 
هستند. وی ادامه داد: امیدوارم که فوتبالی ما به سمتی برود که 
مدیران فوتبالی بتوانند با اختیارات کامل کمک حال فوتبال باشند 

و به نظرم فوتبالی ها درک بهتری از فوتبال و مشکلات آن دارند.

علی  کریمی: 

حضورم در هیات مدیره پرسپولیس  شایعه است

گزینه های مختلف »بارسا« برای جانشینی »کومان«

بازگشت »ژاوی«  به  کاتالان؟

در جام جهانی  فوتسال 

شکست؛ استراتژی  ایران  مقابل  آرژانتین؟

آرمان ملی: تساوی خانگی بارسا مقابل 
گرانادا باعث شده تا درب های خروج برای 
»رونالد کومان« بازشود. در بین گزینه های 
جانشینی وی نام »کونته« و البته »ژاوی« 
به چشم می خورد و طبیعی است آبی اناری ها 
تمایل دارند سرمربی بعدی آنان کاتالانی باشد. 

 تساوی بد
بارسلونا بامداد سه شنبه در چارچوب هفته 
ششم لالیگا میزبان گرانادا بود که با نتیجه 
یک- یک متوقف شد. دوارته در دقیقه یک 
تک گل گرانادا را به ثمر رساند و آرائوخو در 
دقیقه ۹0 با گل زنی برای بارسلونا بازی را به 
تساوی کشاند. بارسا با این نتیجه ۸ امتیازی 
شد و در رده هفتم قرار گرفت. گرانادا هم با ۳ 
امتیاز جایگاه هفدهم جدول رده بندی را به 

خود اختصاص داد.
 صحبت های کومان

رونالد کومان در نشست خبری بعداز بازی 
گفت: تا قبل از بازی تنها به پیروزی فکر 
می کردیم به ویژه این که بازی در نیوکمپ 
برگزار می شد، اما شروع بسیاربدی که داشتیم 
شرایط را سخت کرد. رفته رفته بهتروبهتر 
شدیم و فشار زیادی به حریف وارد کردیم. 
با شایستگی گل تساوی را به ثمر رساندیم. او 
ادامه داد: قبول دارم که انتظارات از تیم بالاست 
و این تساوی مورد رضایت هواداران نیست اما 
یک امتیاز بهتر از صفر است. ما خلأ بازیکنان 
کلیدی خود را احساس می کنیم و به همین 
خاطر مجبور شده ایم که سبک بازی خود 
را تغییر دهیم. سرمربی هلندی آبی اناری ها 
ادامه داد: به خاطر غیبت چند بازیکن کلیدی 
خود به مشکل خورده ایم. شما به فهرست تیم 
نگاه کنید. آیا با این بازیکنان می شود تیکی تاکا 
بازی کرد. ما مجبور شده ایم که به خاطر کمبود 
بازیکن سبک بازی تیم را تغییر داد. آیا بارسلونا 
کنونی تیم ۸ سال قبل است؟ قطعا این گونه 
نیست. حریف به خاطر رسیدن به تساوی و 
کسب امتیاز وقت کشی زیادی کرد. ما تلاش 
زیادی داشتیم و خوشبختانه گل تساوی را 
زدیم. او درباره آینده اش با آبی اناری ها گفت: 
فعلا به آینده فکر نمی کنم و در این زمینه 

صحبت نخواهم کرد.
 واکنش ها 

مطبوعات اسپانیا به سادگی از این نمایش 

فاجعه بار نگذشتند و روزنامه شهرمادرید 
به شدت از عملکرد تیم کومان انتقاد کرد. 
مارکا با عکسی از »سرخیوبوسکتس« نوشت: 
واقعا این بارسلونا بود؟ این تیتر مارکا البته 
در فضای مجازی خیلی تکرار شد و بسیاری 
معتقد بودند که با تیمی  نام آشنا طرف هستند 
و این تیم شمایلی از بارسلونا ندارد. خود 
کومان نیز اعتراف کرد که تیمش با تیم ۸ سال 
پیش بارسلونا بسیار فرق دارد. روزنامه های 
بارسایی اما سعی داشتند به تیم روحیه دهند 
و از تیترهای مثبت استفاده کنند. مشخصا 
تعریف و تمجید آنها از »رونالدآراخو« بود که 
نمایشی عالی داشت و بی شک بهترین بازیکن 
بارسلونا بود. او در خط دفاعی عملکرد خوبی از 
خود نشان داده و ثابت کرده در زدن ضربات سر 
تبهر خاصی دارد.  موندودپورتیوو تیتر» نجات 
با آراخو« را به روی جلد برد و او را با اختلاف 
بهترین بازیکن بارسلونا دانست. اسپورت 
کاتالونیا نیز با تیتر »آراخوی قهرمان« از گل 
دقایق پایانی او نوشت و از این بازیکن تمجید 
کرد. اسپورت گل، آراخو گل مرگ نامید و 
مدعی شد بارسلونا جان داد تا گل بزند اسپورت 
نوشت: آبی اناری ها باردیگر نمایش ضعیفی از 
خود به اجرا گذاشتند تا نشان دهند انرژی این 

تیم به شدت پایین است.
 جلسه 

ESPN؛ خبر داد که  شبکه تلویزیونی 

پس از تساوی خانگی بارسلونا مقابل گرانادا، 
خوا ن لاپورتا با اعضای هیات مدیره باشگاه 
نشست اضطراری یکساعته برگزار کرده، این 
در حالی است که مدیران باشگاه نسبت به 
ادامه حضور کومان در پست سرمربیگری 
بارسا تردیدهایی دارند. طبق این گزارش، 
انتظار می رود کومان برای بازی خارج از خانه 
با کادیس که پنجشنبه شب خواهد بود، روی 
نیمکت بارسا باشد، این در حالی است که 
باشگاه به دنبال یافتن جانشینی برای این 
مربی هلندی است. »رادیوکاتالونیا« اما خبر 
داد که کومان پیش از بازی با کادیس کنار 
گذاشته می شود و ژاوی سرمربی کنونی السد 
قطر دوباره بحث حضورش روی نیمکت بارسا 
مطرح شده است. نشریه »موندودپورتیوو« هم 
از آنتونیوکونته سرمربی پیشین تیم های اینتر، 
چلسی و یوونتوس و آندره آ پیرلو سرمربی فصل 
گذشته یوونتوس به عنوان دیگر گزینه های 
جانشینی کومان در بارسا یاد کرده است. 
پیش از این نشریه »اسپورت« گزارش داده 
بود که روبرتومارتینس سرمربی تیم ملی 
فوتبال بلژیک یکی از اصلی ترین گزینه های 
جانشنی رونالد کومان است، این در حالی 
است که این مربی اسپانیایی تا پایان ماه ژوئن 
۲0۲۲ با اتحادیه فوتبال بلژیک قرارداد دارد. 
روبرت مورنو سرمربی فعلی گرانادا هم که بین 
سال های ۲0۱۴ تا ۲0۱7 دستیار لوئیس 

انریکه در تیم بارسلونا بود، پس از تساوی یک- 
یک تیمش مقابل بارسا در نیوکمپ درباره 
احتمال حضورش روی نیمکت سرمربیگری 
کاتالان ها گفت: این احتمال را رد نمی کنم. 
من از بودن در گرانادا خوشحالم و روی کارم 
تمرکز کرده ام اما اگر روزی بارسلونا با من 

تماس بگیرد، با زانو به آنجا خواهم رفت.
 توصیه  اینیستا

است  معتقد  بارسلونا  پیشین  هافبک 
سرمربی کنونی السد گزینه مناسبی برای 
هدایت کاتالان هاست. آندرس اینیستا که 
۲۲ سال در باشگاه بارسلونا حضور داشت 
و به مدت ۱6 سال هم برای تیم اصلی این 
باشگاه بازی کرد و افتخارات زیادی را با این 
تیم به دست آورد، اظهارداشت که  هم تیمی  
پیشینش آماده هدایت آبی واناری هاست، 
این در حالی است که رونالد کومان به خاطر 
بایرن مونیخ  مقابل  بارسا  اخیر  شکست 
نادا جایگاهش  و تساوی خانگی مقابل گرا
روی نیمکت کاتالان ها متزلزل است.  هافبک 
ویسل کوبه ژاپن در گفت وگو با سایت »گل« 
درباره احتمال بازگشتش به بارسلونا به عنوان 
سرمربی گفت: در حال حاضر خودم را در این 
جایگاه نمی بینم، اما هر اتفاقی بیفتد، اگر 
لحظه اش فرا برسد آن را در نظر خواهم گرفت. 
چیزی که می توانم به شما بگویم این است که 
دوست دارم به بارسا برگردم، این بسیار واضح 
است. وی افزود: روزهایی وجود دارد که شما 
فکر می کنید می خواهید مربیگری کنید، 
اما دیگران چنین نظری ندارند، برای همین 
نمی دانم چه خواهد شد. در حال حاضر بازی 
می کنم و تصور چیز دیگری دشوار است. این 
درست است که من باید به مربیگری فکر کنم 
و ببینم چه احتمالاتی وجود دارد. کاری که 
دوست دارم انجام دهم و فکر می کنم انجام 
خواهم داد، دریافت مدارک مربیگری است. 
اینیستا همچنین در پاسخ به این پرسش که 
»آیا فکر می کنید که ژاوی آماده سرمربیگری 
از من  اگر  بارسلوناست؟«، تصریح کرد: 
می پرسید که ژاوی را می توانم روی نیمکت 
مربیگری بارسلونا تصور کنم، باید بگویم؛ بله. 
در کنار اینها او در حال تمرین و آماده کردن 
خودش برای سرمربیگری بارسلوناست. ژاوی 

اعتمادبه نفس لازم برای این چالش را دارد.

آرمان ملی: تیم ملی فوتسال کشورمان که در رقابت های 
جام جهانی حضور دارد در مهمترین دیدار مرحله گروهی مقابل 
آرژانتین تن به شکست داد و به عنوان تیم دوم راهی دوربعدی 

رقابت ها شد. 
 صحبت  سرمربی  آرژانتین

ماتیا لوکوئیکس، سرمربی تیم ملی آرژانتین درخصوص این 
مسابقه اظهارداشت: دیداری بود که یک تیم حمله می کرد؛ تیم 
دیگر هم در زمین خودش منتظر بود و حتی حمله نمی کرد. 
اگر قصد ما برای حمله و گلزنی نبود، هواداران بازی بسیار 
کسل کننده ای تماشا می کردند. با این وجود، از نتیجه بازی بسیار 
خوشحال هستم. وی بیان کرد: ما و پاراگوئه شناخت زیادی نسبت 
به یکدیگر داریم. قطعا یک فینال و بازی بسیار دشواری پیش رو 

داریم.
 نظر شمس 

»ایران مقابل آرژانتین به دنبال تساوی یا شکست خفیف بود.«، 
حسین شمس سرمربی سابق تیم ملی فوتسال کشورمان تصریح 
کرد: ناظم الشریعه در پیاده کردن استراتژی خود موفق بود و شکست 
با حداقل اختلاف باعث شد بازیکنان از لحاظ روحی آسیب نبینند. 
مسیر بسیار همواری داریم و اگر ازبکستان را شکست بدهیم با برنده 

دیدار تایلند و قزاقستان بازی می کنیم که آن هم بسیار ساده است. 
مردم از شکل بازی ایران مقابل آرژانتین خوش شان نیامد؛ اما برای 
صعود به مراحل پایانی باید عاقلانه عمل کنیم. سرمربی پیشین 
تیم ملی فوتسال گفت: آخرین بار در تورنمنت تایلند با ازبکستان 
بازی کردیم که دیدار عجیبی شد و حریف، دو بار از ما پیش افتاد. 

ازبکستان تیمی بسیار تاکتیکی است. 
 صحبت  جاوید 

مهدی جاوید بازیکن تیم ملی فوتسال، درخصوص شکست ۲ 
بر یک مقابل آرژانتین در دیدار پایانی مرحله گروهی خاطرنشان 
کرد: هر دو تیم به شدت به دنبال صعود به عنوان تیم دوم گروه بودند 
و بازی کسل کننده ای رقم خورد که با پیروزی آرژانتین به پایان 
رسید. دورگروهی تمام شد و باید به فکر دیدار با ازبکستان باشیم. 
امیدوارم با غلبه بر این تیم به جمع ۸ تیم پایانی صعود کنیم. بازیکن 
تیم ملی فوتسال ایران در مورد استراتژی کادرفنی این تیم برای 
تقابل با ازبکستان در یک هشتم نهایی و سپس دیدار با برنده بازی 
تایلند و قزاقستان که مسیر راحت تری برای شاگردان ناظم الشریعه 
به شمار می رود، اظهارداشت: این تصمیمی بود که کادرفنی گرفت. 
امیدوارم این مسیر به ما کمک کند تا به مراحل پایانی جام جهانی 
برسیم. جاوید گفت: یکماه پیش در تورنمنت تایلند با ازبکستان 

بازی کردیم و کار سختی داشتیم. این تیم، بسیار تاکتیکی، 
نترس و دونده است. بارروانی در این بازی بیشتر روی ایران است 
تا ازبکستان. ما هم تیم باتجربه ای داریم و در دیدارهای زیادی 
توانسته ایم ازبکستان را شکست دهیم، خوش بین هستم که با 

شکست ازبکستان، راهی مرحله یک چهارم نهایی شویم.
 بازتاب بازی ایران و آرژانتین

یک سایت آرژانتینی با تمجید از گل حسن زاده به تیم ملی فوتسال 
این کشور، آن را خارق العاده و بدیع خواند. این سایت افزود: در فاصله 
سیزده دقیقه مانده به پایان بازی، آرژانتین شروع به افزایش سرعت 
بازی خود کرد و به نظر می رسید که اگر حریف واکنش نشان ندهد، 
می توان یک برد پرگل را رقم زد. اما غرور ایرانی به وجد آمد و تیم 
ایران برای کاهش اختلاف تلاش کرد. این انگیزه از تیم قدرتمند 
خاورمیانه باعث شد تا کاپیتان حسن زاده با گلی خارق العاده و 
بدیع دروازه آرژانتین را بازکند. همچنین سایت فدراسیون فوتبال 
لیتوانی با تمجید از عملکرد دو تیم ایران و آرژانتین در مرحله گروهی 

پیش بینی کرد این دو تیم تا مراحل پایانی رقابت ها پیش می روند.

    تیم کامل
همه بازیکنان و کادرفنی استقلال در تمرین شرکت 
داشتند. مرادمند، موسوی و کریم زاده 3 بازیکنی بودند 
که با هماهنگی فرهاد مجیدی در تمرین قبلی شرکت 
نکردند. این نفرات اما دیروز به محل تمرین رفتند و 

کارشان را از سر گرفتند.

         ناجی
مهدی قائدی با درخشش برای شباب الاهلی، به 
تیتریک رسانه ها امارات تبدیل شده است. قائدی در 
بازی شباب الاهلی مقابل شارجه ناجی تیمش بود. او ۲ 
گل به ثمر رساند و یک گل را ساخت تا تیمش با نتیجه ۴ 

بر 3 به پیروزی برسد.

          کفش طلا 
 درخشش ستاره لهستانــی در رقابــت های فصل
 ۲1-۲0۲0 باعث شد وی  با ثبت ۴1 گل در  بوندسلیگا از 
رکورد گردمولر عبور کند. درواقع لواندوفسکی صاحب 
رکورد بیشترین گل در یک فصل از رقابت ها شد و دست 

به یک تاریخ سازی بزرگ زد.
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